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اللهم لك الحمد و الشكر كما ينبغي لجلال وجهك و عظيم سلطانك و علو مكانك، 

 للهم لك الحمد و الشكر ملئ السموات و الَرض و مت بينهما و ملئ ماشئت من بعد. 

 و صلاة و السلام على أشرف المرسلين سيدنا محمد و آله و صحبه أجمعين.  

سااذ الدتاور الاالل  بعلش  نور أتقدم بالشكر الخالص و العرفان إلى الَ 

الدين لاكرمه بالإشراف على رسالاي و على الجهود الاي بذلها حاى تخرج الرسالة 

 بالشكل المطلوب. 

كما أشكر أساتذة أعضاء لجنة المناقشة على مابذلوه من جهد لمراجعة رسالاي و 

 اثرائها بآ رائهم القيمة الاي سارفع من قيماها و أهمياها. 

ر الجزيل الى الَساتذة الَفالل الذين ساعدوني بآرائهم و نصائحم المسامرة و الشك

و الشكر الى زميلاتي الَعزاء، الذين كانوا بجابي دوما  و أبدا و تعلمت منهم الكثير، و 

 الذين قضشت معهم أجمل الَوقات، شكرا لكم. 

اح على ما ربكما لا باوتني أن أشكر أساتذتي أغضاء هئية الادريس بجامعة قاصدي م

 قدموه لى من علم و نصح و ارشاد خلال مشوار دراساي. 

 و في الَخير اشكر كل من ساعدني في انجاز هذا العمل من قريب أو من بعيد. 
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Abstract 
     The   problem  of  fluctuations  in  the  Algerian  dinar  exchange  rate  and  its 
Impact on the performance of Algerian commercial banks and the External Bank 
of Algeria as a sample for this study for  the period 2013-2020, learn and put 
financial growth using indicators ROE and indicators of return on assets As a study 
tool Variables have applied simple linear regression .The outputs of the financial 
statements (budgets and income statements tables) for the External Bank of 
Algeria. 

The study concluded that there is a positive relationship between Income and 
External transaction size to the simple linear regression equation. And the study 
Reached conclusion that fluctuations in the exchange rate do not affect the rate of 
return on equity. Whereas the rate of leverage has an effect on return on equity. 
  

Key words: Exchange Rate Fluctuations, Financial Performance Assessment, 

External Transaction Size, Net Income, Profit Indices.            
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1  The Return on Assets(ROA) 

 PM:   

  
 

  AU

2  The Return Of Equity(ROE) 

  EM  عبارة عد قدرة المقترض على تحقيق زيادة في العائد على حقوق الملكية ويقاس
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